
Protokoll fört vid styrelsemöte med Cacineföreningen. 
 
Tid: 2020-11-10 klockan 18.00 
Plats: Skypesammanträde. 
 
Deltagare: 
Sofia Karlsson, Martin Nilsson, Gun Fransson, Ulf Fransson, David Eriksson,  
Carina Hjertberg-Gustavsson och Barbro Sundbäck-Davidsson. 
 

1.  Mötets öppnande 
Mötet öppnades. 
Ulf  valdes till ordförande. 
Barbro valdes till sekreterare 
  

2. Ekonomi 
Ulf presenterade föreningens aktuella kassarapport. 
Ekonomin är fortsatt god. Saldot från 20-11-02 är 147.389 kr. 
Elevavgifter och allmänna gåvor strömmar in fortlöpande. Från 20-08-25 till nu har 8.000 kr fyllt på 
kassan. 
Totalt har föreningen nu betalat ut 228.000 kr  
till batteribyten på nya elevhemmet och solcellsanläggning radiostationen i Cacine.  
Allt är nu betalt och fungerar bra. 

 
 

3. Senaste nytt från Cacine 
Sofia hade aktuella hälsningar från Valberto. 
Han önskar göra en resa till Brasilien under 2021, och söker en vikarie till den tiden. 
 
Skolan är igång, På grund av Coronarestriktionen tvingas man ha färre elever per sal. 
Detta medför utmaningar att pussla så att lärare, salar och resurser räcker till.  
 
 

4. Kommande aktiviteter 
Inga medlemsaktiviteter planeras i nuläget på grund av coronaläget. 
Däremot kommer föreningen medverka i Höglandets Närradios kulturradioprogram. Närmast i ett 
julprogram som ska sändas 20-12-21 vid 18.00 tiden. Ulf och Gun berättar då om arbetet med 
radiostation och skolan i Cacine. 
Föreningen kommer sen kunna få sända en timmes program en gång per kvartal. Blanda 
reseberättelser med information och musik med Afrika-tema. Alla som är intresserade av att bidra är 
välkomna att prata med Ulf och Gun som har ansvaret. 
 

5. Övriga frågor 
Julbrev med hälsningar och senaste nytt från Cacine kommer att sammanställas av Gun. Hon skickar ut 
dem till alla Cacine vänner lagom till jul. 
Valberto har berättat om problem i byn med vattenförsörjning då centrala pumpen är trasig. Han har 
frågat om Cacineföreningen kan bidra ekonomiskt under 2020. Ulf har svarat honom att styrelsen 
avvaktar och funderar vidare, då mycket pengar betalats ut under året. Olika alternativa har 
diskuterats. Bla har Carina undersökt ett alternativ till upptagning av grundvatten. Ett 
vattenreningskoncept som kallas ”Solvatten.se”. Ett lågteknologiskt alternativ vilket dock tycks alltför 
dyrt.  

 
6. Nästa styrelsemöte 

2021-02-03 klockan 19.00 planeras bli skypesammanträde. 
 

7. Årsmöte 
Planeras till lördagen 13 Mars klockan 14.00. 
Om mötet ska hållas på PDB i Jönköping, i Möcklamo missionshus eller via skype, beslutas senare. 



  
8. Mötet avslutades 

Ledamöterna tackades för visat intresse. Mötet avslutades. 
 
Justeras 
 
 
 
 

 
Ulf Fransson                                             Barbro Sundbäck-Davidsson                                            
Ordförande                                                             Sekreterare                                                                        


